
Přítomni:

Omluveni:

 
Program jednání:

1 /1 Žádost PF o prodloužení ubytovací smlouvy
2 /1 Žádost MC o prodloužení ubytovací smlouvy
3 /1 Rozpočtové opatření č. 7-2022
4 /1 Závazné ukazatele příspěvkových organizací na rok 2023
5 /1 Libčické noviny
6 /1 Jednací řád komisí
7 /1 Žádost ředitele ZUŠ o modernizaci sálu a učebny č. 4 ZUŠ
8 /1 Žádost ředitelky MŠ o uvolnění prostředků z fondu školského rozvoje
9 /1 Žádost ředitele ZŠ o rekonstrukci učeben a kabinetů ZŠ

10 /1 Žádost o přidělení názvu ulice
11 /1 Nabídka na prodej bytu
12 /1 Souhlas s dělením pozemku
13 /1 Aktualizace smlouvy na správu webu města
14 /1 Výběrové řízení na vedoucího pečovatelské služby

K zápisu nemá nikdo žádné připomínky. Zápis z rady č. 29/2022 byl schválen. 

Zápis z jednání rady města Libčice nad Vltavou
č. 1/2023 ze dne 10. ledna 2023

Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Bc. Jiří Sochor, Mgr. Jan Menšík, Ing. Lukáš 
Kučera

Starostka zahájila jednání v 17 hodin a přivítala přítomné.

Schválení zápisu z rady č. 29/2022:



pro: 5 proti: 0 zdržel se: 0

Zodpovídá: místostarostka

pro: 5 proti: 0 zdržel se: 0

Zodpovídá: místostarostka

pro: 5 proti: 0 zdržel se: 0

Zodpovídá: starostka

Na základě rozpočtu města Libčice nad Vltavou na rok 2023, který schválilo zastupitelstvo města dne 
14.12.2022, jednala rada města o stanovení závazných ukazatelů pro příspěvkové organizace na rok 
2023.

Hlasování:

Hlasování:

Usnesení: Rada města zřízeným příspěvkovým organizacím Základní škole Karla Hašlera, Mateřské 
škole a Základní umělecké škole pro rok 2023 nestanovuje závazné ukazatele.

Žádost PF o prodloužení ubytovací smlouvy

Žádost MC o prodloužení ubytovací smlouvy

Rozpočtové opatření č. 7-2022

Závazné ukazatele příspěvkových organizací na rok 2023

Rada města obdržela žádost PF o prodloužení ubytovací smlouvy k bytu č., , Libčice nad Vltavou.

4 /1

3

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 7 - 2022.

Hlasování:

1

2

Usnesení: Rada města souhlasí s prodloužením ubytovací smlouvy PF, byt č., , Libčice nad Vltavou, do 
30. 6. 2023.

Rada města obdržela žádost MC o prodloužení ubytovací smlouvy k bytu č.,, Libčice nad Vltavou. 

Usnesení: Rada města souhlasí s prodloužením ubytovací smlouvy MC, byt č., Kolonie , Libčice nad 
Vltavou, do 30. 6. 2023.

Usnesení: Rada města na základě pověření daného usnesení ZM č. 3/4-2015 2015 schvaluje 
rozpočtové opatření č. 7-2022 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši
158 674.134 Kč a celkovými příjmy ve výši 158 674.134 Kč.

/1

/1

/1



pro: 5 proti: 0 zdržel se: 0

Zodpovídá: starostka

pro: 5 proti: zdržel se:

Zodpovídá: místostarosta

pro: 5 proti: zdržel se:

Zodpovídá: místostarostka

pro: 5 proti: zdržel se:

Zodpovídá: starostka

Usnesení: Rada města souhlasí s tím, že Libčické noviny budou vycházet v počtu 10 vydání ročně.

Ředitel ZUŠ předložil návrh na rekonstrukci a modernizaci sálu a učebny č. 4. Návrh spočívá v 
rekonstrukci podlah včetně pódia, odhlučnění stěn, výmalbě, ozvučení, osvětlení, rekonstrukci 
elektroinstalace a audio a video vybavení prostor. Součástí návrhu je orientační odhad nákladů.

Usnesení: Rada města bere na vědomí návrh na rekonstrukci a modernizaci sálu a učebny č. 4 ZUŠ a 
pověřuje starostku města projednáním návrhu v příslušných komisích. 

/1

Usnesení: Rada města souhlasí s jednacím řádem komisí rady města.

Žádost ředitele ZUŠ o modernizaci sálu a učebny č. 4 ZUŠ

Libčické noviny

6

Hlasování:

7

Hlasování:

Jednací řád komisí

Rada město projednala návrh jednacího řádu komisí města. Jednací řád byl předložen zastupitelům 
města k připomínkám. 

/1

Hlasování:

5

Hlasování:

Výkonná redaktorka Libčických novin Kateřina Hrachovcová na základě odhadu finančních nákladů na 
Libčické noviny a požadavku rady města na udržení nákladů v hladině roku 2022 navrhuje snížit počet 
vydání na 10 ročně. Doporučuje vynechat lednové a červencové číslo.

/1



pro: 5 proti: zdržel se:

Zodpovídá: starostka

pro: 5 proti: zdržel se:

Zodpovídá: starostka

pro: 5 proti: zdržel se:

Zodpovídá: místostarosta

Žádost ředitelky MŠ o uvolnění prostředků z fondu školského rozvoje

Rada města obdržela žádost ředitelky MŠ o uvolnění finančních prostředků ve výši 10.000Kč z fondu 
školského rozvoje na edukační program pro děti "Zdravotníci - první pomoc". 

Usnesení: Rada města souhlasí s uvolněním finančních prostředků ve výši 10.000 Kč z příslušné 
položky paragrafu 3111 Mateřská škola rozpočtu města.

Ředitel ZŠ žádá o investiční prostředky na rekonstrukci 2 učeben a 2 kabinetů. 

Usnesení: Rada města bere na vědomí předloženou žádost a pověřuje starostku města projednáním 
návrhu v příslušných komisích města.

/1

/1

/1

Žádost ředitele ZŠ o rekonstrukci učeben a kabinetů ZŠ

Žádost o přidělení názvu ulice10

Společnost Skanska Residential a.s. dokončila v rámci projektu Park Cihelka I. etapa novou 
komunikaci a žádá o přidělení názvu.

Usnesení: Rada města pověřuje místostarostu Jiřího Sochora sběrem námětů na označení 
nového názvu ulice.

Hlasování:

8

Hlasování:

9

Hlasování:



pro: 5 proti: zdržel se:

Zodpovídá: starostka

pro: 5 proti: zdržel se:

Zodpovídá: starostka

pro: 5 proti: zdržel se:

Zodpovídá: starostka

Společnost Skanska nabízí městu ke koupi poslední volný byt v nové zástavbě Park Cihelka. Byt v 1. 
podlaží, 3+KK, za cenu 8 638.800 Kč. Radním byl byt představen na místní obhlídce.

/1

/1

Usnesení: Rada města nesouhlasí s koupí dle předložené cenové nabídky.

Společnost Skanska žádá v souvislosti s kolaudací souhlas s dělením pozemků. Pozemky sousedí s 
pozemky města, dělení pozemků se týká pozemků ve vlastnictví společnosti Skanska.

Usnesení: Rada města souhlasí s dělením pozemků ve vlastnictví společnosti Skanska, které sousedí 
s pozemky města.

Správce webových stránek města, společnost Galileo Corporation, opakovaně předkládá návrh smlouvy 
na zajištění provozu redakčního systému a technické podpory. Součástí návrhu smlouvy je navýšení 
ročního poplatku na zajištění prací o 600 Kč bez dph.

Souhlas s dělením pozemku

13

Hlasování:

Aktualizace smlouvy na správu webu města/1

Usnesení: Rada města souhlasí s předloženou cenovou nabídkou a pověřuje starostku města 
podpisem smlouvy se společností Galileo Corporation na zajištění provozu webových stránek města.

12

Hlasování:

11

Hlasování:

Nabídka na prodej bytu



pro: 5 proti: 0 zdržel se: 0

Zodpovídá: starostka

Starostka ukončila jednání v 18.30 hod.

Zapsala: Ing. Tereza Nehasilová

Ověřovatelé:

Ing. Petra Pelešková
starostka místostarostka

Ing. Tereza Nehasilová Bc. Jiří Sochor
místostarosta

/1

Usnesení: Rada města pověřuje starostku vyhlášením výběrového řízení na pozici vedoucího 

Výběrové řízení na vedoucího pečovatelské služby

Město v současné době nemá personálně zajištěné vedení pečovatelské služby. Vedení pečovatelské 
služby dosud zajišťoval tajemník. Rada města se shodla na vytvoření nového pracovního místa, na 
které bude přijat pracovník s odpovídající kvalifikací.

14

Hlasování:


